
    کنگره عظیم حج باید وحدت آفرین و برائت از کفار باشد/ حج نماد شناخت و
معرفت است

  

امام جماعت مسجد جامع شهر سنندج گفت: کنگره عظیم حج باید وحدت آفرین و برائت مسلمانان جهان از

مشرکین و کفار باشد.

ماموستا مختار فرجی در گفتگوی اختصاصی با خبرنگار حوزه استانها خبرگزاری تقریب پیشاپیش با تبریک

عید سعید قربان و ماه ذی الحجه و حج بیت االله الحرام در مورد فلسفه حج اظهار داشت: ان اول البیت

وضع علی الناس للذی به برکه مبارکه و هدی للعالمین فیه آیات بینات مقام ابراهیم و من دخله کان

آمنا و الله علی الناس حج البیت من استطاعه علیه سبیل و من کفر فان االله غنی عن العالمین در این آیه

مبارکه ۹۶ و ۹۷ از سوره مبارکه آل عمران آمده است که پروردگار متعال فرمودند: همانا اولین خانه

ای که برای مردم نهاده شده است آن است که در مکه مکرمه موجود و برکت و موجب هدایت برای مردمان

است، در آن خانه نشانه های روشنی از آن جمله مقام حضرت ابراهیم علیه السلام و هر کس به آن خانه

وارد شود در امان خدا در امان است و حق خداوند متعال بر مردمان حج آن خانه برای هر کس که توانایی

رفتن به آن را دارد و هر کس نسبت به حج کافر شد؛ به راستی خداوند بی نیاز از عالمیان است.



وی در ادامه گفت: ما باید بدانیم که حج کنگره جهانی تمام مسلمانان جهان است که  هر سال یک بار

تکرار می شود و در این کنگره عظیم و سراسری به جز اینکه مناسک عبادی در آن نهفته است باید به

مصالح و مصادیق سیاسی مسلمانان هم توجه ویژه ای شود و تمام خوبیها و بدیهای در آن سال که برای

مسلمانان جهان و یا خوبیهایی که برای بشارت و شکرگزاری انجام شده باید معرفی شود و بدیها و

معضلاتی که مردم بدان دچار و گرفتار شده اند، باید به مردم نشان داده شود چرا که حج بنا به فرموده

پیامبر بزرگوار اسلام صلی االله علیه و آله وسلم ، حج معرفت و شناخت است اگر ما نسبت به مسائل عبادی

خودمان شناخت و معرفت پیدا نکنیم و اگر نسبت به مسائل مسلمانان و وضعیت جهانی آن شناخت و معرفت

نداشته باشیم حج ما چندان قابل قبول نیست پس ما باید هم شناخت داشته باشیم و هم ارائه راهکار و

راه حل برای مشکلات داشته باشیم.

ماموستا فرجی بیان کرد: اگر ما مسلمانان به مردم مسلمان و مظلوم مقتدر غزه و کشتار بیرحمانه رژیم

جنایتکار صهیونیستی که نسبت به مسلمانان فلسطین انجام می شود، توجه داشته باشیم و حکمای عربی و

مسلمانی که هنوز هم در تشکیک اند و یا هنوز امید به عادی سازی روابط با اسرائیل و صهیونیستها

دارند و ارتباط با آنان را قطع نکرده اند در این کنگره عظیم باید مورد توجه قرار بگیرند و به جز

از این حج یکی از بناهای اسلام است که باید مورد توجه عبادی عبادیون قرار گیرد.

امام جماعت مسجد جامع شهر سنندج افزود: و اتیموا الحج و العمره  الله : از طرف دیگر حج و عمره هر دو

برای خداوند متعال هستند و نعم الجهاد لا قتال فی الحج العمره : بدانیم که خود رفتن به حج به خاطر

همین عظمت و جایگاهی که شناخت و معرفت دارد به عنوان یک جهادی است که در این جهاد قتلی نیست.

حج امسال باید ید واحده در مقابل کفار باشد

ماموستا فرجی در ادامه به مسئله دوم حج اشاره کرد و گفت: حج هر سال باید با نگرش ویژه ای به آن

توجه شود حج امسال با توجه به کشتار مسلمانان در غزه باید وحدت آفرین باشد باید مسلمانان با دید

عمیق به آن نگاه کنند بنا به فرموده مقام معظم رهبری حفظه االله که سکاندار نظام جمهوری اسلامی هستند

: باید حج امسال، حج برائت باشد یعنی بیزاری مسلمانان از کفار ؛ یعنی تمامی مسلمانان باید ید

واحد در مقابل کفار باشند و بایستند چرا نباید بایستیم ؟ نگاه می کنیم تمام جهان و دانشجویان

دانشگاههای تمام کشورهای اروپایی و غیر مسلمان و دانشجویان غیر مسلمان به کشتار مردم مظلوم و

بیگناه غزه توجه دارند اما جای تعجب نیست که ما مسلمانان به آن توجه نکنیم؟! و ما نسبت به این

مسئله مهم و عظیم بی تفاوت باشیم؟ امید است که حج امسال مایه وحدت و اخوت و معرفت بین حجاج و



مسلمانان در کنگره عظیم حج باشد که به داد مظلومان فلسطین برسیم.
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